
Protokół nr XVII 
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku

w dniu 29 kwietnia 2020 roku

Początek sesji: godzina 9.00.
1. Sprawy regulaminowe.
(czas nagrania: 0:05:43 – 0:12:51)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła 17. w obecnej kadencji sesję Rady
Miejskiej w Słupsku.
Przywitała radnych uczestniczących w obradach w trybie zdalnym, a w imieniu Wysokiej Rady,
obecną na sali Prezydenta Miasta  Krystynę Danilecką-Wojewódzką. Powitała również wszystkich
oglądających obrady dzięki transmisji online. 

Poinformowała, że są to pierwsze w historii obrady Rady w takim trybie. Przypomniała,
że  przeprowadzenie  obrad z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość umożliwi-
ła zmiana do ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziała-
niem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzyso-
wych z dnia 31 marca 2020 r., a w szczególności art.  15zzx. ustęp 1 i 2, który stanowi, iż: 
„1. W okresie obowiązywania stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii organy stano-
wiące jednostek samorządu terytorialnego oraz działające kolegialnie organy: wykonawcze w jed-
nostkach samorządu terytorialnego, w związkach jednostek samorządu, w związku metropolital-
nym, w regionalnych izbach obrachunkowych oraz samorządowych kolegiach odwoławczych mogą
zwoływać i odbywać obrady, sesje, posiedzenia, zgromadzenia lub inne formy działania właściwe
dla tych organów, a także podejmować rozstrzygnięcia, w tym uchwały, z wykorzystaniem środków
porozumiewania się na odległość lub korespondencyjnie (zdalny tryb obradowania).
2. Obradowanie w zdalnym trybie zarządza osoba uprawniona do przewodniczenia danemu organo-
wi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego oraz innemu organowi działającemu kolegial-
nie.”

Ponadto poinformowała, iż w trakcie transmisji mogą wystąpić  krótkie opóźnienia. Poprosi-
ła  radnych oraz  pozostałych uczestniczących i  oglądających obrady o  cierpliwość,  zrozumienie
i wyrozumiałość, bo każde zgłoszenie uwag i wniosków podczas sesji niesie za sobą czas oczekiwa-
nia. 

Przypomniała również, że w programie eSesja dodana została funkcja wewnętrznego komu-
nikatora, który pozwala radnym na komunikowanie się podczas posiedzenia.
Następnie przystąpiła do sprawdzenia quorum.

Poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.
Na podstawie powyższej czynności, Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uczestnictwa
w sesji nie potwierdziła radna Anna Mrowińska. Następnie, stwierdziła, że w sesji uczestniczy taka
liczba radnych (22 radnych obecnych), która umożliwia podejmowanie prawomocnych decyzji.
(Radna Anna Mrowińska potwierdziła uczestnictwo w sesji o godz. 9.05.)
(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1do niniejszego protokołu. Lista obecności pracow-
ników samorządowych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.)

Poinformowała, że funkcję  sekretarza podczas obrad będzie pełnić Wiceprzewodniczący
Rady Wojciech Gajewski, który jest obecny na sali obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że do przyjęcia przez
Radę jest treść protokołu nr XVI z sesji, która odbyła się 26 lutego 2020 roku.
Stwierdziła, że protokół ten został radnym udostępniony w dniu 20 marca 2020 r.
Zgodnie z § 33. ust. 6 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Słupsku stwierdziła,  że do wymienio-
nego protokołu nie wniesiono zastrzeżeń ani poprawek i w związku z tym protokół ten uważa się
za przyjęty.
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Następnie przypomniała, że zawiadomienie o terminie sesji wraz z porządkiem obrad i ma-
teriałami radni otrzymali 7 dni temu, czyli 22 kwietnia 2020 r.
(Zawiadomienie radnych z 22 kwietnia 2020 r., znak pisma: BRM-III.0002.3.2020 stanowi załącz-
nik nr 3 do niniejszego protokołu. Informacji o sesji dla Prezydenta Miasta Słupska stanowi załącz-
nik nr 4 do niniejszego protokołu. Informacji o sesji dla pracowników Urzędu Miejskiego w Słupsku
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.)
Przypomniała, że wraz z zawiadomieniem poprosiła o zgłaszanie do 28 kwietnia br. ewentualnych
wniosków do porządku obrad. 
Poinformowała, że żaden wniosek w tej sprawie nie wpłynął.
Ponadto zapytała, czy ktoś z radnych chciałby teraz zgłosić wniosek w sprawie porządku obrad.  
W związku z brakiem zgłoszeń  stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku obradować będzie
zgodnie porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu. 

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja Prezydenta Miasta Słupska o podjętych działaniach związanych z zapobieganiem
rozprzestrzeniania się w Mieście Słupsku COVID-19.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk nr 17/26).

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk nr 17/27).
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk nr 17/28).

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata
2020-2037 (druk nr 17/29).

7. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania
i wykupu (druk nr 17/23).

8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania z budżetu Miasta Słupska na 2020 rok dotacji celowej
Wojewódzkiemu Szpitalowi  Specjalistycznemu im.  Janusza  Korczaka  w Słupsku Sp.  z  o.o.
z przeznaczeniem na zakup separatora komórkowego na potrzeby Oddziału Hematologicznego
i Transplantacji Szpiku (druk nr 17/4).

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/213/11 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
30 listopada 2011 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Zespole Żłobków
Miejskich w Słupsku, wysokości dodatkowych opłat za wydłużony wymiar opieki, maksymal-
nej wysokości opłaty za wyżywienie oraz określenie warunków częściowego zwolnienia od po-
noszonych opłat (druk nr 17/17).

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Pro-
blemów Uzależnień na 2020 rok (druk nr 17/18).

11. Podjęcie uchwały w sprawie planu podziału środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej
oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w 2020 roku (druk nr 17/21).

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych przy ulicy
Armii Krajowej i Lipowej w Słupsku (druk nr 17/15).

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowa-
nej bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 1 położonego przy ul. Ignace-
go Jana Paderewskiego 22 w Słupsku (druk nr 17/19).

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowa-
nej bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 4 położonego przy ul. Witolda
Lutosławskiego 11 w Słupsku (druk nr 17/20).

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania w 2020 roku dotacji na prace konserwatorskie, restau-
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ratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych
na obszarze Miasta Słupska (druk nr 17/6).

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowa-
nia przestrzennego „Fabryczna A” w Słupsku (druk nr 17/22).

17. Podjęcie uchwały w sprawie przygotowania przez Prezydenta Miasta Słupska projektu uchwały
zmieniającej uchwałę Nr XII/208/19 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 30 października 2019 r.
w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamo-
wych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz ro-
dzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane (druk nr 17/7).

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Lębor-
skim w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych (druk nr 17/5).

19. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 1 w Słupsku z siedzibą
przy ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2 i włączenia jej do Zespołu Szkół Mechanicznych
i Logistycznych im. inż. Tadeusza Tańskiego w Słupsku przy ul. Mieczysława Niedziałkowskie-
go 2 (druk nr 17/12).

20. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody
rosnącego  w granicach administracyjnych miasta Słupska  (druk nr 17/1).

21. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody
rosnącego  w granicach administracyjnych miasta Słupska (druk nr 17/14).

22. Podjecie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych drzewa
będącego  pomnikiem przyrody (druk nr 17/3).

23. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Słupska w 2020 roku (druk nr 17/2).

24. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk oraz sezonu kąpielowego na terenie
Miasta Słupska w 2020 roku (druk nr 17/16).

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/96/19 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 24
kwietnia 2019 r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Słupskiego Budżetu Obywatelskiego
(druk  nr 17/24).

26. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Słupsk a Powiatem
Słupskim w sprawie współfinansowania kosztów funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy
w Słupsku (druk nr 17/25).

27. Sprawy bieżące.

ad pkt 2. Informacja Prezydenta Miasta Słupska o podjętych działaniach związanych z zapo-
bieganiem rozprzestrzeniania się w Mieście Słupsku COVID-19.

(czas nagrania: 0:12.57 – 0:48:04)
(Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że opracowanie na ww. temat
przekazała radnym 27 kwietnia 2020 r.

Przypomniała, że wraz z zawiadomieniem o sesji przesłała radnym prośbę o przekazanie do
28 kwietnia br. ewentualnych pytań lub wniosków do tego dokumentu.
Poinformowała, że otrzymała pytania od dwóch radnych, które za chwilę odczyta.
Następnie oddała głos Prezydent Miasta Krystynie Danileckiej-Wojewódzkiej.
Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka poinformowała, iż przesłany radnym
materiał zawiera syntetyczną informację nt. tego, co się w Słupsku zdarzyło od momentu dotarcia
informacji, o tym, że zaczynają być podejmowane, które mają na celu zapobieganie niespotykanej
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do tej pory sytuacji zagrożenia epidemicznego, a potem epidemii.
Poinformowała, że opracowanie zawiera informacje nt.:
-  funkcjonowania Urzędu Miejskiego w Słupsku,
- działalności podmiotów leczniczych,
- działalności jednostek pomocy społecznej,
- działań w zakresie przeciwdziałania przemocy,
- zakupu materiałów i usług,
- pozyskanej pomocy,
- funkcjonowania edukacji,
- funkcjonowania instytucji i jednostek kultury,
- organizacji sportu, turystyki i rekreacji,
- działalności spółek miejskich,
- działalności gospodarczej w Słupsku,
- propozycji wsparcia dla biznesu,
- zagrożeń w realizacji budżetu miasta 2020 r.
Ponadto, Prezydent Miasta, przedstawiła informację nt. realizowanych w Mieście Słupsku inwesty-
cji. 

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła radnych o zgłaszanie pytań do przed-
stawionej informacji.
W oczekiwaniu na zgłoszenia, odczytała pytania do Prezydent Miasta przekazane przez  radnego
Adama Tredera, który zwrócił się z następującymi pytaniami:
„ Pragnę zwrócić uwagę na podane w informacji  wysokie koszty szycia maseczek:
- Inter-styl - 33,40 zł/1 szt - za samą usługę szycia,
- PPH Elegant Man Sp. J. - 9,35 zł/1 szt.
Wg mojego rozeznania  zlecenie  tak  drogich  usług  jest  marnotrawieniem środków publicznych.
Uważam, że został  źle rozpoznany rynek usług krawieckich w Słupsku przez Prezydent Miasta
Słupska. W Słupsku jednoosobowe zakłady krawieckie sprzedają maseczki wielokrotnego użytku z
wkładami od filtra HEPA za 10 zł - 15 zł, standardowe od 5 do 10 zł.
W „Stokrotce” maseczki kupiłem po 4 zł za sztukę/w 10 paku - 3 tygodnie temu. (pierzemy, prasu-
jemy i nadal używamy w rodzinie).
Proszę o informację:
1. W jakim trybie prowadzone było zapytanie ofertowe?
2. Do ilu firm z terenu miasta Słupska było skierowane zapytanie ofertowe?
3. Jaki jest koszt maseczek szytych przez Kobiecy Słupsk.
Podobnie w przypadku przyłbic - koszt jednostkowy 30,75 za 1 szt. Nie wiem jak wygląda przyłbi-
ca, z jakiego materiału i z ilu elementów się składa, ale ja swoją przyłbicę kupiłem za 15 zł.
Proszę o informację:
1. W jakim trybie prowadzone było zapytanie ofertowe?
2.  Do  ilu  firm  z  terenu  miasta  Słupska  było  skierowane  zapytanie  ofertowe?
3. Jaki jest koszt przyłbicy wykonanej przez Coolturka wspólnie z SP5?”
(Treść pytań stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.)

Odpowiedzi udzieliła Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka. Przy okazji, Pre-
zydent Miasta podziękowała radnym za pomoc w dystrybucji maseczek dla mieszkańców Miasta
Słupska.

Następnie, Przewodnicząca Rady odczytała uwagi zgłoszone przez radnego Jana Lange, który imie-
niu Klubu Platformy Obywatelskiej, zwrócił się do Prezydent Miasta z następującymi pytaniami:
„W swoim wystąpieniu wykazała Pani pomoc jaką otrzymało miasto od Wojewody Pomorskiego
m.in.: DPS „Leśna Oaza", Samodzielny Publiczny Miejski Zakład Opieki Zdrowotnej w postaci
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przekazania symbolicznej, w porównaniu do darów naszych przedsiębiorców, ilości masek, rękawi-
czek, płynu itp. 
Czy w ostatnim okresie ta pomoc jest znacząca?”
Drugie pytanie.
„Od poniedziałku zakazała Pani swoją decyzją pracy rotacyjnej lub zdalno-rotacyjnej w Urzędzie
Miejskim i jednostkach podległych. 
Czy nie rozważa Pani kontynuowania takiej pracy, oczywiście tam gdzie jest to możliwe? W obec-
nej sytuacji kiedy nieczynne są szkoły, rozwiązywałoby to problemy wielu rodziców. Rodzice już
sygnalizują, że będą korzystać ze zwolnień lekarskich, co nie będzie korzystne dla żadnej ze stron.
Może upoważnić dyrektorów lub kierowników, aby rozważyli możliwość wprowadzenia pracy rota-
cyjnej.
Decyzja Pani Prezydent o zachowaniu odległości ok. 1,5 m pomiędzy pracownikami jest również
mało realna, ze względu na małe pokoje.
Bardzo proszę o rozważenie zmiany decyzji w imieniu rodziców.”
(Treść pytań stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.)

Na ww. pytania odpowiedzi udzieliła Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Przy okazji, Prezydent Miasta podziękowała radnym za pomoc w dystrybucji maseczek dla miesz-
kańców Miasta Słupska.

Ponadto,  z pytaniami do Prezydent Miasta zwrócili  się:   Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata
Chrzanowska, radny Adam Treder.
Odpowiedzi udzieliła Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka. 

W związku z brakiem innych zgłoszeń w dyskusji, Przewodnicząca Rady Miejskiej podzię-
kowała Prezydent Miasta za przekazanie informacji. 
Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad, przypomniała,  zasady udziału radnych
w dyskusji. Przypomniała również, iż po rozpoczęciu głosowania przyciski do głosowania pojawią
się radnym  automatycznie. W związku z opóźnieniem w transmisji, prosiła o dodatkowe sprawdze-
nie tytułu głosowania wyświetlającego się nad przyciskami tak, aby radny nie miał  wątpliwości
w jakiej sprawie głosuje.

ad pkt 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk
nr 17/26).

(czas nagrania: 0:48:06 – 0:53:30)
(Projekt  uchwały  przekazany  pismem  z  dnia  17  kwietnia  2020  r.,  znak  pisma:  BM-
RPB.V.0006.13.2020 stanowi załącznik nr  9 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 17 kwietnia 2020 r.
Zanim oddała głos Pani Skarbnik, poprosiła Prezydent Miasta o  zgłoszenie autopoprawki  do pro-
jektów uchwał powołujących się w podstawie prawnej na przepisy ustawy  o samorządzie gmin-
nym,  w związku z opublikowaniem tekstu jednolitego tej ustawy. 
Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka zgłosiła  następującej  treści  autopo-
prawkę:
„W związku z tym, że 6 kwietnia 2020 r.,  obwieszczeniem Marszałek Sejmu RP,  został ogło-
szony  jednolity  tekst  ustawy  o  samorządzie  gminnym,   proszę  o  przyjęcie  autopoprawki
do projektów uchwał, które przywołują w podstawie prawnej tę ustawę i ona polega polega
na zastąpieniu  dotychczasowego zapisu w nawiasie o treści:

 „Dz.U. z 2019 r., poz. 506, poz. 1309, poz. 1571, poz. 1696, poz. 1815” 
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- zapisem  o brzmieniu:  „Dz.U. z 2020 r., poz. 713.
Ta autopoprawka dotyczy wszystkich projektów uchwał poza  projektami uchwał na drukach
nr:  17/12, 17/21, 17/25 i 17/29.”

Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała Prezydent Miasta. Poprosiła o zabranie głosu
przez Skarbnik Miasta Słupska. Poinformowała, że  Komisja Finansów zaopiniowała ww. projekt
pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.)
Następnie oddała głos Skarbnik Miasta Słupska Annie Gajdzie-Szewczuk, która przedstawiła pro-
jektu uchwały na druku nr 17/26 wraz z uzasadnieniem. Ponadto zgłosiła autopoprawkę w zakresie
aktualizacji podstawy prawnej poprzez dodanie „pozycji 695” w części dotyczącej ustawy o finan-
sach publicznych.
Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego
dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń poddała projekt uchwały wraz z autopoprawkami pod głosowanie.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart,  Wojciech Lewenstam, Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński,
Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020
rok.
(Uchwała Nr XVII/299/20 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk
nr 17/27).

(czas nagrania: 0:53:32 – 0:57:06)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 17 kwietnia 2020 r., znak: BM-RPB.0006.12.2020 stanowi
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 17 kwietnia 2020 r. Następnie udzieliła głosu Skarbnik Miasta Słupska Annie Gaj-
dzie-Szewczuk, która przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem. Ponadto zgłosiła autopoprawkę
w zakresie aktualizacji podstawy prawnej poprzez dodanie „pozycji 695” w części dotyczącej usta-
wy o finansach publicznych.
Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Finansów jednogłośnie zaopiniowała
projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń,  poddała projekt  uchwały wraz z autopoprawkami dotyczącymi
podstawy prawnej  pod głosowanie.

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Ar-
tur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020
rok.
(Uchwała Nr XVII/300/20 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk
nr 17/28).

(czas nagrania: 0:57:08 – 0:03:50)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 17 kwietnia 2020 r., znak: BM-RPB.V.0006.14.2020 stanowi
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu17 kwietnia 2020 r.
Następnie oddała głos Skarbnik Miasta Słupska Annie Gajdzie-Szewczuk, która przedstawiła pro-
jekt wraz z uzasadnieniem. Ponadto zgłosiła dwie autopoprawki. Jedną w zakresie aktualizacji pod-
stawy prawnej poprzez dodanie „pozycji 695” w części dotyczącej ustawy o finansach publicznych.
Drugą, dotyczącą zwiększenia planu dochodów i wydatków o 14.000 zł, w związku z otrzymanymi
darowiznami na zakup materiałów niezbędnych do zwalczania koronawirusa.
Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Finansów jednogłośnie za-
opiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.)
Otworzyła dyskusję oraz poprosiła radnych o zgłaszanie się.
W oczekiwaniu na zgłoszenia poinformowała, że radny Bogusław Dobkowski przekazał swoje py-
tania na piśmie.
W nawiązaniu do kwoty 2.264.288 zł (dochody)  oraz 2.325.220 zł (wydatki) w rozdziale 90015
§ 6667 Radny zapytał, „Który partner popełnił błąd wykorzystując środki niezgodnie  z przeznacze-
niem i dlaczego to my ponosimy  tego tytułu stratę 60.932 zł?”
Zapytał również „Kiedy zakończą się roboty związane z remontem Emceku i obiekt zostanie odda-
ny do użytku?  Ile będzie nas ten obiekt w sumie kosztował (termomodernizacja + remont i adapta-
cja)?
Jaka jest  (lub będzie po remoncie i  adaptacji)  powierzchnia użytkowa tego obiektu przekazana
na cele SOKu ?”

Poinformowała, że Prezydent Miasta udzieliła radnemu wyjaśnień. Radni otrzymali pytania wraz
z odpowiedzią za pośrednictwem aplikacji eSesja.

(Pytania stanowią załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  Odpowiedź  stanowi załącznik nr 18
do niniejszego protokołu.)

Skarbnik Miasta Słupska, na prośbę Przewodniczącej Rady, przedstawiła odpowiedź na pierwsze
pytanie radnego.

W związku  z  brakiem  zgłoszeń  do  dyskusji,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt
uchwały wraz z autopoprawkami  pod głosowanie.

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020
rok.
(Uchwała Nr XVII/301/20 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słup-
ska na lata 2020-2037 (druk nr 17/29).

(czas nagrania: 1:03:52 – 1:07:26)
(Projekt uchwały przekazany z 21 kwietnia 2020 r., znak: BM-RPB.IV.0006.15.2020 stanowi załącz-
nik nr 20 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 21 kwietnia 2020 r.
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem.
Ponadto zgłosiła dwie autopoprawki. Pierwszą, dotyczącą aktualizacji podstawy prawnej poprzez
dodanie „pozycji 695” do ustawy o finansach publicznych. Drugą, dotyczącą zmiany załącznika
nr 1 w związku z podjętą wcześniej uchwałą dotycząca zarówno zwiększenia dochodów jak i wy-
datków budżetu Miasta o 14.000 zł. 
Następnie,  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  poinformowała,  że  Komisja  Finansów zaopiniowała
projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do niniejszej uchwały.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały z ww. autopoprawkami pod głosowanie.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (18)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna
Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł
Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Tadeusz Bobrowski, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej
Miasta Słupska na lata 2020-2037.
(Uchwała Nr XVII/302/20 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania,
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nabywania i wykupu (druk nr 17/23).
(czas nagrania: 1:07:27 – 1:12:22)
(Pismo z 15 kwietnia 2020 r., znak: BM-RRB-VI.0006..2020 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego
protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 17 kwietnia 2020 r.
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła ww. projekt wraz z uzasadnieniem.

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Finansów zaopinio-
wała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką dotyczącą podstawy
prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku obrad) pod głosowanie. Przy-
pomniała, że uchwała zapada bezwzględną większością głosów (w obecności co najmniej połowy
ustawowego składu rady).

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Artur  Wiszniewski,  Aldona  Żurawska
PRZECIW (1)
Tadeusz Bobrowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Jacek  Szaran,  Paweł
Szewczyk, Adam Treder

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich
zbywania, nabywania i wykupu.
(Uchwała Nr XVII/303/20 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania z budżetu Miasta Słupska    na 2020 rok
dotacji celowej Wojewódzkiemu Szpitalowi Specjalistycznemu im. Janusza Korcza-
ka w Słupsku Sp.  z  o.o.   z  przeznaczeniem na zakup separatora  komórkowego
na potrzeby Oddziału Hematologicznego  i Transplantacji Szpiku (druk nr 17/4).

(czas nagrania: 1:12:33 – 1:19:08)
(Pismo z 6 marca 2020 r., znak: ZiSS-RPS-V.033.9.2020 stanowi załącznik nr 26 do niniejszego pro-
tokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekaza-
łam radnym w dniu 6 marca 2020 r.
Dyrektor Wydziału  Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła projekt uchwały
wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała, że wniosek o dofinansowanie był przedmio-
tem dyskusji dużo wcześniej, jeszcze w lutym, był też znany Komisji Zdrowia i Spraw Społecz-
nych, o czym poinformował ją w trakcie obrad Przewodniczący za pomocą komunikatora.  Ponadto
poinformowała, że  Komisja Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie.
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(Opinia Komisji Finansów stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
Głos  zabrała  Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka  oraz  Przewodnicząca
Rady Miejskiej Beata Chrzanowska.
W związku z brakiem innych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały wraz z auto-
poprawką dotyczącą podstawy prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porząd-
ku obrad)pod głosowanie.

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Ar-
tur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę  w sprawie  przekazania  z  budżetu  Miasta  Słupska
na 2020 rok dotacji celowej Wojewódzkiemu Szpitalowi Specjalistycznemu im. Janusza Kor-
czaka w Słupsku Sp. z o.o. z przeznaczeniem na zakup separatora komórkowego na potrzeby
Oddziału Hematologicznego  i Transplantacji Szpiku.
(Uchwała Nr XVII/304/20 stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/213/11 Rady Miejskiej w Słup-
sku z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziec-
ka w Zespole Żłobków Miejskich   w Słupsku, wysokości dodatkowych opłat za wy-
dłużony wymiar opieki, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz określe-
nie warunków częściowego zwolnienia od ponoszonych opłat (druk  nr 17/17).

(czas nagrania: 1:19:12 – 1:26:25)
(Pismo z 3 kwietnia 2020 r., znak: ZiSS.RZP-XII.0006.2.2020 stanowi załącznik nr 29 do niniejsze-
go protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 6 kwietnia 2020 r. Poinformowała również, że Komisja Finansów jednogłośnie za-
opiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor  Wydziału   Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Beata  Pawlicka  przedstawiła  projekt
wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie
ww. projektu uchwały.
Następnie poinformowała, że radny Bogusław Dobkowski zwrócił się na piśmie z pytaniem o tre-
ści: 
„Jakie opłaty obowiązują w nieczynnych przedszkolach i czy dotyczy to żłobków i przedszkoli pry-
watnych (czy dopłacimy rodzicom)?”
(Wiadomości e-mail radnego stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. Odpowiedź na pyta-
nie radnego stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału  Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka udzieliła odpowiedzi na pytanie
radnego w zakresie żłobków, a w zakresie przedszkoli – Prezydent Miasta Słupska Krystyna Dani-
lecka-Wojewódzka.
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Przewodnicząca Rady przypomniała, że pytanie i odpowiedzi radni otrzymali do zapoznania się
w aplikacji eSesja.
W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz
z autopoprawką dotyczącą podstawy prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3
porządku obrad).

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka,  Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,  Wojciech Gajewski,
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart,  Wojciech Lewenstam, Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński,
Renata Stec, Jacek Szaran, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Beata Chrzanowska, Łukasz Jaworski, Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/213/11 Rady Miej-
skiej w Słupsku z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt
dziecka w Zespole Żłobków Miejskich w Słupsku, wysokości dodatkowych opłat za wydłużony
wymiar opieki, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie   oraz określenie warunków czę-
ściowego zwolnienia od ponoszonych opłat.
(Uchwała Nr  XVII/305/20 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwią-
zywania Problemów Uzależnień na 2020 rok (druk nr 17/18).

(czas nagrania: 1:26:31 – 1:31:48)
(Pismo z 6 kwietnia 2020 r., znak: stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 9 kwietnia 2020 r. oraz o tym, że 21 oraz 27 kwietnia 2020 r. Prezydent Miasta prze-
kazała  autopoprawki  do  projektu  uchwały.  Zostały  one  radnym  przekazane  do zapoznania  się
w  tych samych dniach.
(Autopoprawka z 20 kwietnia 2020 r.,  znak pisma: ZiSS-RZP.XII.0006.1.2020 stanowi załącznik
nr  35  do  niniejszego  protokołu.  Autopoprawka  z  23  kwietnia  2020  r.,  znak  pisma:  ZiSS-
RZP.XII.0006.4.2020 stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału  Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka  przedstawiła projekt uchwały
wraz z autopoprawkami.

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Finansów jednogłośnie zaopi-
niowała pozytywnie projekt uchwały wraz z autopoprawką z 21 kwietnia 2020 r.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały z autopoprawkami pod głosowanie.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
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Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Artur Wiszniewski, Aldona Żuraw-
ska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę   w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilakty-
ki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na 2020 rok.
(Uchwała Nr XVII/306/20 stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie planu podziału środków z Państwowego Funduszu Re-
habilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji za-
wodowej  i  społecznej  oraz  zatrudnianiu  osób  niepełnosprawnych  w  2020  roku
(druk nr 17/21).

(czas nagrania: 1:31:47 – 1:37:05)
(Pismo z 15 kwietnia 2020 r., znak: ZiSS-VII.0006.3.2020 stanowi załącznik nr 39 do niniejszego
protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 16 kwietnia 2020 r.
Dyrektor  Wydziału   Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Beata  Pawlicka  przedstawiła  projekt
wraz z uzasadnieniem.

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Finansów jednogło-
śnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji poddała projekt uchwały pod głosowanie.

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Ar-
tur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie planu podziału środków z Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji
zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w 2020 roku.
(Uchwała Nr XVII/307/20 stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położo-
nych przy ulicy Armii Krajowej i Lipowej w Słupsku (druk nr 17/15).

(czas nagrania: 1:37:35 – 1:42:21)
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(Pismo z 30 marca 2020 r., znak: ZN-GM-I.0006.1.2020 stanowi załącznik nr 42 do niniejszego
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 31 marca 2020 r. 
Dyrektor  Wydziału   Zarządzania  Nieruchomościami  Agnieszka  Zwierz  przedstawiła  projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej jednogłośnie
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie ww. dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką dotyczącą
podstawy prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku obrad).

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości
położonych przy ulicy Armii Krajowej i Lipowej  w Słupsku.
(Uchwała Nr XVII/308/20 stanowi załącznik nr 44 do niniejszej uchwały.)

ad pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu
zwaloryzowanej bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 1
położonego przy ul. Ignacego Jana Paderewskiego 22 w Słupsku (druk nr 17/19).

(czas nagrania: 1:42:23 – 1:46:59)
(Pismo z 15 kwietnia 2020 r., znak: ZN-SN.VIII.7125.1.795.2017.2020 stanowi załącznik nr 5 do ni-
niejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu15 kwietnia 2020 r.
Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytyw-
nie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor  Wydziału   Zarządzania  Nieruchomościami  Agnieszka  Zwierz przedstawiła  projektu
wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję.
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką doty-
czącą podstawy prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku obrad) pod
głosowanie.

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
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Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania
zwrotu zwaloryzowanej bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 1 poło-
żonego przy ul. Ignacego Jana Paderewskiego 22 w Słupsku.
(Uchwała Nr XVII/309/20 stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu
zwaloryzowanej bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 4
położonego przy ul. Witolda Lutosławskiego 11 w Słupsku (druk nr 17/20).

(czas nagrania: 1:47:00 – 1:50:43)
(Pismo z 15 kwietnia 2020 r., znak: ZN-SN.VIII.7125.1.5.2020 stanowi załącznik nr 48 do niniejsze-
go protokołu.)

Projekt uchwały został przekazany radnym w dniu 15 kwietnia 2020 r.
Dyrektor  Wydziału   Zarządzania  Nieruchomościami  Agnieszka  Zwierz  przedstawiła  projektu
wraz z  uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki Ko-
munalnej jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie ww. dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, poddała projekt uchwały z autopoprawką dotyczącą
podstawy prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku obrad) pod głoso-
wanie.

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)

Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania
zwrotu zwaloryzowanej bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 4 poło-
żonego przy ul. Witolda Lutosławskiego 11 w Słupsku.
(Uchwała Nr XVII/310/20 stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.)
ad pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania w 2020 roku dotacji na prace konserwator-
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skie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru
zabytków, położonych na obszarze Miasta Słupska (druk nr 17/6).

(czas nagrania: 1:50:44 – 1:54:27)
(Pismo z 11 marca 2020 r., znak: PP-DEZ-III.0006.3.2020 stanowi załącznik nr 51 do niniejszego
protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu12 marca 2020 r.
Dyrektor Wydziału  Polityki Przestrzennej Ewa Matys przedstawiła projekt uchwały wraz z   uza-
sadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Finansów jednogłośnie zaopi-
niowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką dotyczącą podstawy
prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku obrad) pod głosowanie.

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Ar-
tur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie przyznania w 2020 roku dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do reje-
stru zabytków, położonych na obszarze Miasta Słupska.
(Uchwała Nr XVII/311/20 stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu za-
gospodarowania przestrzennego „Fabryczna A” w Słupsku (druk nr 17/22).

(czas nagrania: 1:54:31 – 1:58:00)
(Pismo z 14 kwietnia 2020 r., znak: PP-RPR-VI.0006.5.2020 stanowi załącznik nr 54 do niniejszego
protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekaza-
łam radnym w dniu 16 kwietnia 2020 r. Poinformowała również, iż Komisja Gospodarki Komunal-
nej jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału  Polityki Przestrzennej Ewa Matys  przedstawiła projekt uchwały wraz z  uza-
sadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie
ww. dokumentu.
Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska.
Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Wydziału  Polityki Przestrzennej Ewa Matys.
W związku z brakiem innych zgłoszeń, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką dotyczącą
podstawy prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku obrad) pod głoso-
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wanie.

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Ar-
tur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego „Fabryczna A” w Słupsku.   
(Uchwała Nr XVII/312/20 stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.)
 
ad pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie przygotowania przez Prezydenta Miasta Słupska pro-

jektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  XII/208/19  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
z dnia 30 października 2019 r. w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania
obiektów małej  architektury,  tablic  reklamowych i  urządzeń reklamowych oraz
ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów bu-
dowlanych, z jakich mogą być wykonane (druk nr 17/7).

(czas nagrania: 1:58:02 – 2:02:44)
(Pismo z 11 marca 2020 r.,  znak:PP-DEZ-I.0006.4.2020 stanowi załącznik nr 57 do niniejszego
protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 12 marca 2020 r.
Poinformowała również,  że Komisja Gospodarki Komunalnej jednogłośnie zaopiniowała projekt
pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.)

Dyrektor Wydziału  Polityki Przestrzennej Ewa Matys  przedstawiła projekt uchwały wraz z  uza-
sadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką dotyczącą podstawy
prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku obrad) pod głosowanie.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajew-
ski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Kamil Bierka, Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie przygotowania przez Prezydenta Miasta
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Słupska projektu uchwały zmieniającej  uchwałę Nr XII/208/19 Rady Miejskiej  w Słupsku
z dnia 30 października 2019 r. w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów
małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabary-
tów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być
wykonane.    
(Uchwała Nr XVII/313/20 stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.)  

Ad pkt 18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powia-
tem Lęborskim w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów kateche-
tycznych (druk nr 17/5).

(czas nagrania: 2:02:49 – 2:05:33)
(Pismo z 9 marca 2020 r., znak: E-IV.0006.6.2020 stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protoko-
łu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 9 marca 2020 r.
Dyrektor Wydziału  Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem.

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Finansów jednogło-
śnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką dotyczącą podstawy
prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku obrad) pod głosowanie.

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Ar-
tur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia
z Powiatem Lęborskim    w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycz-
nych.
(Uchwała nr XVII/314/20 stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 19. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 1 w Słup-
sku z siedzibą przy ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2   i włączenia jej do Zespo-
łu Szkół Mechanicznych i Logistycznych im. inż. Tadeusza Tańskiego w Słupsku
przy ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2 (druk nr 17/12).

(czas nagrania: 2:05:33 – 2:09:07)
(Pismo z 13 marca 2020 r., znak: E-V.006.7.2020 stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 16 marca 2020 r.
Dyrektor Wydziału  Edukacji Anna Sadlak  przedstawiła projekt z uzasadnieniem.
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Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Finansów jednogłośnie zaopi-
niowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie ww. projektu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Ar-
tur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia
nr 1 w Słupsku z siedzibą przy ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2   i włączenia jej do Ze-
społu  Szkół  Mechanicznych  i  Logistycznych im.  inż.  Tadeusza Tańskiego  w Słupsku przy
ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2.
(Uchwała Nr XVII/315/20 stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 20. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik
przyrody rosnącego w granicach administracyjnych miasta Słupska  (druk nr 17/1).

(czas nagrania: 2:09:09 – 2:12:54)
(Pismo z 3 marca 2020 r., znak: GKiOŚ-RGK-I.0006.10.2020 stanowi załącznik nr 66 do niniejsze-
go protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 3 marca 2020 r.
Dyrektor Wydziału  Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska przedsta-
wiła projekt uchwały wraz z  uzasadnieniem.
Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Komisja Gospodarki Ko-
munalnej jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie ww. dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką dotyczącą podstawy
prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku obrad) pod głosowanie.

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajew-
ski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Kamil Bierka
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego
za pomnik przyrody rosnącego w granicach administracyjnych miasta Słupska.
(Uchwała Nr XVII/316/20 stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 21. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik
przyrody  rosnącego  w  granicach  administracyjnych  miasta  Słupska  (druk
nr 17/14).

(czas nagrania: 2:12:58 – 2:16:43)
(Pismo z 30 marca 2020 r., znak: GKiOŚ-RGK-I.0006.12.2020 stanowi załącznik nr 69 do niniej-
szego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 31 marca 2020 r.
Dyrektor Wydziału  Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska przedsta-
wiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej jedno-
głośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie ww. dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką dotyczącą podstawy
prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku obrad) pod głosowanie.

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Ar-
tur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego
za pomnik przyrody rosnącego w granicach administracyjnych miasta Słupska.
(Uchwała Nr XVII/317/20 stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 22. Podjecie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyj-
nych drzewa będącego  pomnikiem przyrody (druk nr 17/3).

(czas nagrania: 2:16:45 – 2:20:20)
(Pismo z 4 marca 2020 r., znak: GKiOŚ-RGK-I.0006.11.2020 stanowi załącznik nr 72 do niniejsze-
go protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym  4 marca 2020 r.
Dyrektor Wydziału  Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska przedsta-
wiła projekt wraz z  uzasadnieniem.

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Gospodarki Komu-
nalnej jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu.)

19



Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie ww. dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką dotyczącą podstawy
prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku obrad) pod głosowanie.

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Ar-
tur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pie-
lęgnacyjnych drzewa będącego  pomnikiem przyrody.
(Uchwała Nr XVII/318/20 stanowi załącznik nr 74 do niniejszej uchwały.)

ad pkt 23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdom-
nymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Słupska w 2020
roku (druk nr 17/2).

(czas nagrania: 2:20:28 – 2:24:24)
(Pismo z 4 marca 2020 r., znak: GKiOŚ-RGK-I.0006.11.2020 stanowi załącznik nr 75 do niniejsze-
go protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym  4 marca 2020 r.
Dyrektor Wydziału  Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska  przed-
stawiła projekt wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej zaopi-
niowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu.)
Następnie otworzyła dyskusję.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką dotyczącą podstawy
prawnej  (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku obrad) pod głosowanie.

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniew-
ski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Słupska w 2020 roku.
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(Uchwała Nr XVII/319/20 stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 24. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk oraz sezonu kąpielowego
na terenie Miasta Słupska w 2020 roku (druk nr 17/16).

(czas nagrania: 2:24:25 – 2:35:11)
(Pismo z 1 kwietnia 2020 r., znak: GKiOŚ-ROŚ-II.0006.13.2020 stanowi załącznik nr 78 do niniej-
szego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym  2 kwietnia 2020 r.
Poinformowała również, że w dniu 15 kwietnia 2020 r. przekazała radnym pismo Rejonowego Za-
rządu Infrastruktury w Gdyni dotyczące tego projektu uchwały, a 28 kwietnia br. odpowiedź na to
pismo Prezydent Miasta Słupska.
(Pismo z 8 kwietnia 2020 r., znak: 2478/20 stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu. Odpo-
wiedź Prezydent Miasta Słupska z 27 kwietnia 2020 r., znak: GKiOŚ-ROŚ-II.6334.1.2020 stanowi
załącznik nr 80 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału  Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska  przed-
stawiła projekt uchwały z uzasadnieniem oraz odniosła się do zastrzeżenia Rejonowego Zarządu In-
frastruktury.

Przewodnicząca Rady poinformowała,  że Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała
projekt pozytywnie, a następnie otworzyła dyskusję.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu.)
Następnie otworzyła dyskusję.  W dyskusji  udział  wzięli:  Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata
Chrzanowska, radna Małgorzata Lenart.
W związku z brakiem innych zgłoszeń, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką dotyczącą
podstawy prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku obrad) pod głoso-
wanie.

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Ar-
tur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdzam, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie określenia wykazu kąpielisk oraz sezonu ką-
pielowego na terenie Miasta Słupska w 2020 roku.
(Uchwała Nr XVII/320/20 stanowi załącznik nr 82 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/96/19 Rady Miejskiej w Słup-
sku z dnia 24 kwietnia 2019 r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Słupskie-
go Budżetu Obywatelskiego (druk  nr 17/24).

(czas nagrania: 2:35:13 – 2:49:34)
(Pismo z 16 kwietnia 2020 r. stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 17 kwietnia 2020 r.
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Dyrektor  Wydziału   Współpracy  i  Promocji  Beata  Macedońska przedstawiła  projekt  uchwały
wraz z uzasadnieniem.
Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. W oczekiwaniu na zgłoszenia poinformowała,
że radny Bogusław Dobkowski przedłożył swoje pytanie na piśmie.
Następnie odczytała pytanie radnego:
„Czy nas w tym roku stać na  Budżet Obywatelski ze względu na zmniejszone dochody i zwiększo-
ne wydatki z powodu epidemii?”,

które po uzyskaniu odpowiedzi uzupełnił o następujące pytanie:

„Czy tegoroczny Budżet Obywatelski będzie realizowany, bo mam sprzeczne sygnały. Prowadzone 
są bowiem konsultacje jak Skatepark, Oświetlenie drogi do schroniska, Plac zabaw przy Młyńskiej,
a anulowano po raz drugi przetarg na VI etap Parku Witkacego podając że z powodu braku pienię-
dzy o około 50 tys zł. Nie jest to prawdą, bo rozstrzygając Budżet Obywatelski 2020 nie  rozdzieli-
śmy wszystkich środków, zostały znacznie  większe rezerwy niż te 50 tys. Proszę  o odpowiedź, czy
będziemy realizować  w tym roku Budżet Obywatelski 2020 ?!”

Poinformowała również, że pytania radnego Dobkowskiego wraz z odpowiedziami zostały radnym
przekazane do wiadomości za pośrednictwem aplikacji eSesja.

(Pytania radnego Bogusława Dobkowskiego wraz z odpowiedziami stanowią załącznik nr 85 do ni-
niejszego protokołu.)

Odpowiedzi udzieliła Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

W dyskusji udział wzięła: radna Małgorzata Lenart, radny Bogusław Dobkowski.
Po zamknięciu dyskusji, Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały wraz z autopo-
prawką dotyczącą podstawy prawnej (zgłoszoną przez Prezydent Miasta Słupska w pkt 3 porządku
obrad) pod głosowanie.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Le-
wenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Re-
nata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tadeusz Bobrowski, Anna Mrowińska, Adam Treder

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr VII/96/19 Rady Miej-
skiej w Słupsku z dnia 24 kwietnia 2019 r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Słupskie-
go Budżetu Obywatelskiego.
(Uchwała Nr XVII/321/20 stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 26.  Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Słupsk
a Powiatem Słupskim w sprawie współfinansowania kosztów funkcjonowania Po-
wiatowego Urzędu Pracy w Słupsku (druk nr 17/25).

(czas nagrania: 2:49:37 – 2:53:08)
(Pismo z 16 kwietnia 2020 r. stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu.)
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym  17 kwietnia 2020 r.
Dyrektor Wydziału  Współpracy i Promocji Beata Macedońska  przedstawiła projekt uchwały i uza-
sadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Finansów jednogłośnie zaopiniowała
projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu.)
Następnie otworzyła dyskusję.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Ar-
tur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem
Słupsk a Powiatem Słupskim w sprawie współfinansowania kosztów funkcjonowania Powiato-
wego Urzędu Pracy w Słupsku.
(Uchwała Nr XVII/322/20 stanowi załącznik nr 89 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 27. Sprawy bieżące.
(czas nagrania: 2:53:10 – 2:59:10)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 27 kwietnia
2020 r. do Biura Rady Miejskiej wpłynęło zapytanie radnego Jacka Szarana w sprawie wywiadu
Roberta Biedronia w radiu ZET.
W związku z tym, że  radny zadeklarował skorzystanie z możliwości odczytania zapytania na sesji
wynikającej  z § 30. ust. 3 Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku, udzieliła głosu radnemu. 
Radny Jacek Szaran odczytał zapytanie.
(Treść zapytania stanowi załącznik nr 90 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała, że na podstawie art. 31zza  ustawy o szcze-
gólnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-
19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych
ustaw, wprowadzonego zmianą z 31 marca tego roku, został przesunięty termin składania oświad-
czeń majątkowych. Radni obowiązani do złożenia oświadczenia według stanu na dzień 31 grudnia
2019 r. mogą tego dokonać w terminie do 31 maja  tego roku. Przypomniała, że oświadczenie nale-
ży  złożyć  w  dwóch  egzemplarzach  wraz  z  kopią  zeznania  o  wysokości  osiągniętego  dochodu
w roku 2019 (PIT) i jego ewentualną korektą.

Ponadto  poinformowała,  że  wiele  wskazuje  na  to,  że  posiedzenia  Komisji   odbędą  się
w maju zgodnie z harmonogramem prac Rady Miejskiej  w Słupsku,a Sesja  Rady odbędzie się
w pierwotnym terminie przewidzianym w tym harmonogramie,  czyli  w dniu 27 maja.  Z uwagi
na stan epidemii  planowana na ten dzień uroczystość związana z 30-leciem Samorządu - nie odbę-
dzie się.

Powiedziała również, że od maja powracają dyżury radnych, które w związku z istniejącą
sytuacją będą odbywały się w formie dyżurów telefonicznych.
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Przypomniała, że Prezydent Miasta w dniu 22 kwietnia 2020 r. wystąpiła do Rady z prośbą
o wskazanie przedstawiciela do pracy w jury konkursu dotyczącego napisania tekstu hymnu Miasta
Słupska. W porozumieniu z Przewodniczącą Komisji Edukacji zaproponowała do pracy w tej komi-
sji Wiceprzewodniczącego Rady  Wojciecha Gajewskiego.
Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi do tej propozycji.

W związku z brakiem uwag stwierdziła, że Rada Miejska zaakceptowała radnego Gajew-
skiego na swojego reprezentanta  w jury ww. wymienionego konkursu.

Następnie, stwierdziła, że porządek obrad został zrealizowany. Podziękowała za cierpliwość.
Zamknęła 17. w obecnej kadencji sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
Koniec sesji: 12.00.

Protokół sporządziła:
inspektor w BRM 
Ilona Czechowicz

Sekretarz obrad:

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej      Przewodnicząca
         Rady Miejskiej w Słupsku

           Wojciech Gajewski
              Beata Chrzanowska

24


